
Jegyzőkönyv 
 

Készült a Csévharaszti községháza Dísztermében 2014. november 13.-án megtartott képvise-

lő-testületi ülésről, hangfelvételről. 

 

Jelen vannak: Mocsáry Balázs polgármester, Antal Erzsébet jegyző, Kaszaláné Bán Anikó 

képviselő, Kovács György alpolgármester, Fodor Imre képviselő, Pulisch József képviselő, 

Szép Hajnalka képviselő és Tóthné Rakusz Julianna képviselő. 

 

Mocsáry Balázs polgármester a képviselő-testület határozatképességét megállapítja, mivel az 

a megválasztott 7 képviselőből jelen van 7 fő.  

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Fodor Imre képviselőt és Kovács György alpolgármestert jelöli ki. 

 

Fodor Imre az Ügyrendi Bizottság elnöke tájékoztatja a képviselőket arról, hogy minden 

megválasztott képviselő és a polgármester is határidőben leadta a vagyon nyilatkozatát.  

 

Mocsáry Balázs polgármester javaslatára a képviselő-testület egyhangúan az írásban kiküldött 

napirendet fogadta el: 

 

Napirend: 

 

1. Tájékoztató a 2014. évi költségvetés ¾ éves teljesítéséről    

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

2. A településképi véleményezési eljárásról és a településképi bejelentési eljárásról szóló 

rendeletek módosítása        

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

3. A szociális ellátásról szóló rendelet módosítása     

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

4. A Szervezeti és Működési Szabályzat - rendeletalkotás    

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

5. Szociális célú tűzifa - rendeletalkotás      

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

6. Helyi adórendeletek módosítása       

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

7. A Községi Könyvtár és Közösségi Ház intézményvezetői pályázatára beérkezett pá-

lyázat(ok) értékelése         

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

8. A CSÉV-KA Kft és a HEV-HOR Bt közötti bérleti szerződés   

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

9. A Fehér Gyolcs Alapítvánnyal kötött feladat-ellátási megállapodás felmondása 

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

10. Felső-Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület működéséhez szükséges hitelgarancia

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

11. Karácsonyi díszkivilágítás        

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

12. Nyugdíjasok karácsonyi utalványa       

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

13. A képviselő-testület 2014. 2015. évi munkaterve     

 Előadó:Mocsáry Balázs polgármester 
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14. Egyebek 

 

 

1.napirendi pont tárgyalása: Tájékoztató a 2014. évi költségvetés ¾ éves teljesítéséről  

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester  

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy mind a bevételek, mind a kiadások időarányo-

san teljesültek. A bevételek teljesítése 87,1 %-os, ami nagyon kedvező. A segélyeknél mutat-

kozik túllépés, de előirányzat módosítással az állami támogatások után már rendeződni fog. 

Az iparűzési adó jól teljesült, a gépjárműadónál ez előirányzatot is vissza kellett venni, mert 

az e- útdíj miatt  nem ott jelentkezik a pénz ahová év elején tervezésre került, hanem egy kü-

lön sorban jelenik meg állami támogatásként. 

 

Pulisch József Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Pénzügyi és Településfej-

lesztési Bizottság megtárgyalta a III. negyedévi tájékoztatót és azt elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek. A bizottság is kiegyensúlyozottnak tartja a költségvetést. Tartalmilag, 

szerkezetileg, jól értelmezhető a tájékoztató.  

 

Kovács György alpolgármester: Van egy olyan tétel, hogy faluközpont, civilközpont tervezési 

költsége 22 millió forint. Ennyibe kerül a terv? Külső személyi juttatásnál szerepel a busz-

megálló takarítás. A buszmegálló takarításért fizet az önkormányzat külső személynek? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A civilközpont tervezésére 300 e Ft lett előirányozva, ebben az 

évben nem valószínű, hogy teljesülni fog. A faluközpont idei költségeit is tartalmazza az ösz-

szeg. Minden buszmegálló takarítására van megbízott. Március és szeptember második felé-

ben kerülnek kifizetésre 2000 Ft/hó összegben. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal tudomásul vette a 2014. évi költségvetés ¾ teljesítésé-

ről szóló tájékoztatót. 

 

 

2. napirendi pont tárgyalása: A településképi véleményezési eljárásról és a településképi beje-

lentési eljárásról szóló rendeletek módosítása  

  

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a Pest Megyei Kormányhivatal törvényességi 

felhívással élt Csévharaszt Önkormányzatának a településképi véleményezési eljárásról szóló 

11/2013. (V. 24.), valamint a településképi bejelentési eljárásról szóló 8/2013. (V. 24.) ön-

kormányzati rendeleteivel szemben. Az előző képviselő-testület a felhívással egyetértett és 

határozatban rendelkezett a rendeletek módosításáról illetve az új rendelet megalkotásáról. Az 

első rendeletünk módosításával a jogszabálysértés orvosolható, míg a 8/2013. (V.24.) önkor-

mányzati rendeletünk helyett új rendeletet kell alkotni.  

Felkéri Gubán Sándor főépítészt, hogy mondja el, miért van szükség szakmailag arra, hogy az 

egyik rendeletet módosítsa a testület, a másik helyett pedig új kerüljön megalkotásra. 

 

Gubán Sándor főépítész: Településképi bejelentési eljárásról szóló rendelet a nem engedély-

köteles építési munkák helybeli rálátását és befolyásolását teszi lehetővé. A településképi vé-

leményezési eljárásról szóló rendelet az engedély köteles munkákkal kapcsolatosan biztosít az 

önkormányzat ill a polgármesternek, hogy az engedélyezési eljárásban véleményt nyilvánít-

son. A polgármester hatósági jogkört kapott. A településképi véleményezési rendeletnél a 

jogszabályi hivatkozás el lett nézve, ezért a jogszabályszerkesztés miatt nem lehet módosítani, 



 3 

újra kell alkotni. A benyújtandó dokumentáció tartalma változik meg, szó szerint kell alkal-

mazni a kormányrendelet. A településképi bejelentési rendeletet, azért kell módosítani, mert 

időközben olyan jogszabályváltozások történtek, ami miatt módosítani kell. Azért születtek 

ezek a rendeletek, mert az építés hatóság elkerült a községekből és nem volt rálátása a köz-

ségnek az építkezésekbe, a településképi változásokra. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Ezáltal a beleszólási joga az önkormányzatnak csökkent? 

 

Gubán Sándor főépítész: Nem csökkent. Ahol engedélyezési eljárás van ott a véleményezési 

eljárást, amit korábban bejelentési eljárásba kerül át, amit a bejelentési eljárásban vizsgáltak 

az ugyanúgy megmaradt. A benyújtandó dokumentációk tartalmát illetően jogszabályi kifeje-

zések kerülnek beírásra.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Véleményezési és bejelentési szabályok fontosak, hogy főleg a 

kiemelt területeken. Tehát ne lehessen olyan lakóházat építeni, ami nagyon kirí az utcaképből. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 
 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

7/2014.(XI.14.) önkormányzati rendelete 

a településképi bejelentési eljárásról  

11/2013. (V. 24.) önkormányzati rendelet módosításáról 

(egységes szerkezetben) 

 (módosítással egységes szerkezetbe) 

       /Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

                                                                                                                               

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta az alábbi rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

8/2014.(XI.14.) önkormányzati rendelete 

a településképi véleményezési eljárásról 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

3.napirendi pont tárgyalása:A szociális ellátásról szóló rendelet módosítása  

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Különböző segélyek másként kerülnek elbírálásra, ezért kell 

most a szociális rendeletet módosítani. 

 

Fodor Imre képviselő: A kis összegű kifizetések maradnak a polgármesternél. 

 

Pulisch József képviselő: A szociális rendeletben a kerekasztalnál a pénzügyi bizottság elnöke 

szerepel, azt még ki kell javítani 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a 13.§-ban a változás: ápolási díj átruházott 

hatáskörben a szociális és egészségügyi bizottság dönt. 14.§ (3) önk. segély bizonyos esetei-

ben, amikor nem felel meg a kritériumoknak a polgármester helyett a szociális és egészség-

ügyi bizottság dönt. 15.§ a havi rendszerességgel folyósított időszaki támogatások megállapí-
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tása a polgármester helyett a szociális és egészségügyi bizottság dönt. 18./A §.(3) pontja kie-

gészül azzal, hogy milyen esetekben ki dönt.. Közgyógyellátással kapcsolatos ügyekben a 

szociális és egészségügyi bizottság dönt. 19.§ (4) törlésre kerül, mert polgármesteri hatáskör 

megszűnik. 20.§ a Fehér Gyolcs Alapítvány kikerül. 21. §-ban szereplő szociális kerekasztal 

tagjainak felsorolásába a szociális és egészségügyi bizottság elnöke és a pénzügyi és település 

fejlesztési bizottság elnöke kerül be. 

 

Fodor Imre Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság megtárgyalta a szociális 

rendelet módosítását és az előbb felsorolt változásokkal együtt elfogadásra javasolja a képvi-

selő-testületnek. 

 

Kovács György alpolgármester: Úgy érzékeli, hogy a képviselő-testületnek elég kicsi hatáskö-

re marad szociális kérdések tekintetében. Javasolja, hogy a kamatmentes kölcsön megítélése 

maradjon a képviselő-testület hatáskörében. 50 e Ft feletti összeget a képviselő-testület ítélje 

meg. Általában az 50 e Ft feletti támogatások megállapítása tartozzon a képviselő-testület 

hatáskörébe. Az eddigi gyakorlat szerint a képviselő-testület zárt ülés keretében döntött a se-

gélyekről, a bizottság, milyen formában fog ülésezni? Elő van írva, hogy a ki vehet részt a 

bizottsági zárt ülésen? Az SZMSZ-be csak a képviselő-testületi ülés zárt ülésről van szó a 

bizottsági ülés zárt üléséről nincs szó. 

 

Antal Erzsébet jegyző: Ez hatósági ügy, tehát zárt ülés keretében tárgyal a bizottság. Az 

SZMSZ-be rögzítettük, hogy a bizottságra is ugyanaz vonatkozik, mint a képviselő-testületre, 

tehát a zárt ülésen részt vehet: polgármester, települési képviselő, jegyző, szakértő, illetve akit 

az ügy érdemi elbírálása érdekében a bizottság elnöke fontosnak tart.  

 

Kovács György alpolgármester: A szociális bizottság környezettanulmány folytathat le pl. 

jegyzővel vagy köztisztviselővel? 

 

Antal Erzsébet jegyző: A környezettanulmány készítése a szociális ügyintéző dolga, de ha a 

bizottság szükségesnek látja, akkor kimehet. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az ülés úgy fog zajlani, hogy ha az adott adatokból a bizottság 

nem tud dönteni, akkor a következő ülésig elhalasztja a döntést. Addig új környezettanul-

mányt lehet készíteni. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Ha valaki fellebbezni akar a bizottság döntése ellen, akkor 

az a képviselő-testület felé teheti meg? 

 

Antal Erzsébet jegyző: A bizottság döntése ellen jogorvoslattal a képviselő-testülethez lehet 

fordulni. 

 

Kovács György alpolgármester: A szociális bizottság döntési hatáskörében van a lakásépítési 

kamatmenetes kölcsön vagy véleményezési és döntési javaslatot is tesz? 

 

 

Antal Erzsébet jegyző: a lakásépítési kamatmentes kölcsön hatásköre az SZMSZ mellékleté-

ben van szabályozva, döntés a képviselő-testületé, bizottság véleményez és javaslatot készít. 

 

Mocsáry Balázs polgármester szavazásra teszi fel a módosító indítványokat: 
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-16.§ (1) Önkormányzati segély kamatmentes kölcsön formájában (szociális kölcsön) is 

nyújtható, melyről átruházott hatáskörben a Szociális és Egészségügyi Bizottság dönt 50 e F-

ig, ezen összeg fölött véleményez és javaslatot készít a Képviselő-testületnek. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a módosítást elfogadta. 

 

21.§ (2) kerüljön be a szociális kerekasztalhoz a szociális és egészségügyi bizottság és a 

pénzügyi és településfejlesztési bizottság elnöke 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a módosítást elfogadta 

 

A módosításokkal együtt a képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta a következő ren-

deletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének  

9/2014.(XI.14.) önkormányzati rendelete a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és 

természetbeli ellátásokról szóló 

9/2011.(IX.22.), 4/2012.(III.23.), 3/2013.(II.19.) és a 17/2013.(XII.10.) önkormányzati 

rendelettel módosított 7/2011.(V.27.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

(tervezett módosítással egybefoglalva)elet a jegyzőkönyvhöz 
csatolva.) 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

4.napirendi pont tárgyalása: A Szervezeti és Működési Szabályzat - rendeletalkotás  

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Sokszor volt módosítva az SZMSZ, hivatkozás is változott ezért került új rendelet szerkesz-

tésre. A mellékletben vannak változások, melyben a bizottságok feladat és hatáskörei vannak 

felsorolva. 

 

Fodor Imre Ügyrendi Biz. elnök elmondja, hogy a bizottság módosítást javasol, a 10  §. (1) 

bekezdésében  változás, hogy a választás eredményének jogerőre emelkedését követő 15 na-

pon belül kell összehívni az alakuló ülést. 24. § (7) bekezdésben a Polgármesteri Hivatal he-

lyébe Önkormányzati Hivatal kerül, további változás, hogy a rendeletet az önkormányzat hon-

lapjára is fel kell tenni a kifüggesztést követő 8 napon belül.  27. § (2) A nyílt ülés jegyző-

könyvét elektronikusan Csévharaszt honlapján is meg kell jelentetni a Kormányhivatalnak 

történő megküldést követő 8 napon belül.  

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő elmondja, hogy több esetben is jelezte, hogy nem az kerül 

be a jegyzőkönyvbe, amit elmond az ülésen. A jegyzőasszony azt mondta, hogy az kerül bele 

a jegyzőkönyvbe, amit a jegyzőkönyvvezető fontosnak tart. De lehet, hogy a jegyzőkönyvve-

zetőnek az nem fontos, amit Ő annak tart. Erre példa, hogy megköszönte ülésen a polgárőrök 

munkáját és nem volt benne a jegyzőkönyvbe. 

 

Antal Erzsébet jegyző: A jegyzőkönyv a tartalmilag lényeges hozzászólásokat tartalmazza. 

Kell szólni, hogy szószerinti lejegyzést kér. 
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Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Nem az a baj, hogy nem szó szerint volt benne, hanem 

sehogy nem volt leírva. Volt, hogy a külső szemlélő számára az ő véleményének az ellentéte 

került bele. Nem tudja, hogy most a jegyzőkönyvezető egyedül dönti e el, hogy mi kerül bele, 

de ha egy képviselő mond valamit, kérdez, az legyen leírva. Az egy dolog, hogy  annak egy 

rövidített változata. Ne döntse el, hogy az lényeges e vagy sem, mert a hozzászólónak éppen 

az lényeges amit mond. Többször hozzá szólt és csak egy volt leírva. 

 

Antal Erzsébet jegyző: A gyakorlatban Juhászné elkészíti a jegyzőkönyvet, átküldi polgármes-

ternek, jegyzőnek. A hozzászólás lényegét rögzítjük, és ami az ügy tárgya szempontjából fon-

tos. 

 

Mocsáry Balázs polgármester. Nem a szószerintiségről van szó. A képviselő arra akarja fel-

hívni a figyelmet, hogy egy olyan az ügy számára nem fontos dolgot, hogy megköszöni a pol-

gárőrség munkáját, neki még az fontos. A honlapon a jegyzőkönyvek megjelennek, és a la-

kosság lássa, hogy hozzászólt. 

 

Kovács György alpolgármester: A rendelet kimondja, hogy minek kell benne lenni a jegyző-

könyvben. Ha egy döntés hozatalról valakinek véleménye, vagy javaslata van, annak minden 

féleképpen benne kellene lenni, illetve véleménye szerint ez benne is szokott lenni, de a meg-

oldás hogy a képviselő jegyezze meg, hogy kéri a jegyzőkönyvbe való rögzítését. 

 

Pulisch József képviselő: A szociális és egészségügyi bizottság feladat és hatáskörénél ka-

matmentes kölcsönnél kiegészítésre kerül, a szociális rendeletben foglalt mértékig dönt. 

 

Mocsáry Balázs polgármester szavazásra teszi fel a módosító javaslatokat: 

-10.§ (1) bek. ..az önkormányzati választás eredményének jogerőre emelkedését követő 15 

napon belül alakuló ülést…: 7 igen szavazat. 

-24.§ (7) bek. A rendeletet az Önkormányzati Hivatal hirdetőtábláján kel kifüggeszteni, ezzel 

válik hatályossá, de az önkormányzat honlapjára is fel kell tenni a kifüggesztést követő 8 na-

pon belül: 7 igen szavazat. 

-27.§ (2) bek. A nyílt ülés jegyzőkönyvét elektronikusan Csévharaszt honlapján is meg kell 

jelentetni a Kormányhivatalnak történő megküldést követő 8 napon belül: 7 igen szavazat. 

- A 2 számú mellékletben a módosítás a Szociális és Egészségügyi Bizottság feladat és hatás-

körét illetően. A c) pontban kamatmenetes kölcsönről a szociális rendeletben meghatározott 

mértékig: 7 igen szavazat 

-2.) bekezdésben véleményezési és döntési javaslatot készít a képviselő-testületnek a  szociá-

lis rendeletben meghatározott mérték felett: 7 igen szavazat. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

10/2014. (XI.14.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva/ 

 

Mocsáry Balázs javasolja, hogy kerüljön napirendi pont cserére, mivel a 10. napirendi pont-

hoz vendég érkezett. A képviselők a javaslatot elfogadták. 
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10. napirendi pont tárgyalása: Felső-Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület működéséhez 

szükséges hitelgarancia  

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester üdvözli a napirendi pont meghívott vendégét Rácz Judit a Fel-

ső-Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület munkaszervezet vezetőjét. 

 

Rácz Judit elmondja, hogy az egyesület 2007-ben alakult térségi egyesületként.  Az európa 

uniós mezőgazdasági és vidékfejlesztési alapnak a forrásainak a felhasználásról döntött a ma-

gyar kormány, hogy létre hozott 95 hely vidékfejlesztési egyesületet. A leader forrásait és a 

vidékfejlesztéshez kapcsolódó hármas tengelyes forrásokat a turisztika, mikro vállalkozások 

támogatása a falumegújítási pályázati forrásokat lehetet felhasználni.  Ez 2007 2013 zajló 

ciklus volt. Most kezdődik a 2014-2020-sa ciklus. 13 település van benne. Településenként 

van egy delegált, egy civil szervezet. Csévharaszton a szabadidőpark valósult meg a támoga-

tásból.  A civilek és a vállalkozók is igen aktívak voltak az elmúl időszakban. A vállalkozások 

fejlesztése is igen fontos a közeljövőben. Sajnos kevesebb támogatást fog kapni pest megye, 

közép-magyarország. Operatív programokat lehet véleményezi lehet módosító javaslatokat 

küldeni. Az egyesület utófinanszírozott. A 13 önkormányzat először 2009-ben vett fel egy 5 

milliós hitelt, ezt a hitelt minden évben megújították, majd 2011-be az Örkény és Vidéke 

Takszövben vettek fel 20 millió forintos hitelt, amit nem használnak folyamatosan, hanem 

mindig csak annyit, amit muszáj igénybe venni. Ez egy jól működő hitel volt és szeretnék 

megújítani. Májusban változott a ptk. ez érinti a civil szervezeteket és ezért a pénzintézet úgy 

döntött, hogy új szerződést kell kötni, de ehhez kérik a testületektől a kézfizető kezességet, 

mivel nagyon sok településen változtak a képviselők, egy településen a polgármester szemé-

lye is változott.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Nem csak az önkormányzat, hanem magánszemély, civil szer-

vezet is megkeresheti a munkaszervezett, ha van terve, amit meg kíván valósítani. Segítséget 

nyújtanak a pályázatok lebonyolításában is és végigkísérik a pályázatot, ha szükséges.  

 

Rácz Judit: Agrár innovációs rendszert szeretnének indítani. Átalakul a Leader rendszer is. 

 

Pulisch József képviselő: Jövőben is megvalósulnak a turisztikai túrák? Lehetne esetleg Csév-

haraszton is megvalósítani. 

 

Rácz Judit: Igen megvalósul jövőre is, de főleg társadalmi munkában, önkéntes felajánlásból 

tevődik össze. Idén több mint 300 fő volt teljesítménytúrán. A legnagyobb költség a busz 

költség volt. Lovas túra útvonalat még nem bírálták el, ebben is benne van Csévharaszt. Helyi 

vidékfejlesztési stratégiát kell kidolgozni. A helyieknek a térségi fejlesztésben meg kellene 

jelenni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A munkaszervezetre szükség van, tehát javasolja a határozat 

meghozatalát. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

85/2014.(XI.13.) számú határozata: 
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Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete, mint a 

Felső-Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület tagönkormány-

zata, egyetért a Felső-Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület 

és az Örkény és Vidéke Takarékszövetkezet örkényi fiókja kö-

zötti,  - összesen 20 879 293 forint összegű -    forgóeszköz hi-

telszerződés újbóli megkötésével.  

A hitelszerződés megkötéséhez Csévharaszt Község Önkor-

mányzatának képviselő testülete készfizető kezességet vállal - a 

KSH 2011. évi nyilvántartásában szereplő 1 887 főre jutó lakos-

ságarányos összeg erejéig - 756 455  Ft összegben. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

  képviselő-testület 

 

 

 

 

5.napirendi pont tárgyalása: Szociális célú tűzifa - rendeletalkotás     

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy azok lesznek jogosultak a szociális tűzifára, 

akiknél a nettó jövedelem nem haladja meg a mindenkori legkisebb öregségi nyugdíj 250%-

át. Azt kellene szabályozni, hogy hány m3 fát kapjon egy-egy háztartás. 

 

Fodor Imre ügyrendi bizottság elnöke tájékoztatja a képviselőket, hogy az ügyrendi bizottság 

megtárgyalta a szociális tűzifáról szóló rendeletet. Módosításként javasol, hogy háztartáson-

ként 5 m3 helyett legfeljebb 2 m3 tűzifát kapjanak a rászorult kérelmezők, így 35 család ré-

szesülhet ilyen formában támogatásban. A beadott kérelmeket a szociális és egészségügyi 

bizottság véleményezze, és a képviselő-testület hozza meg a döntést. 

 

Mocsáry Balázs polgármester szavazásra teszi fel a módosító indítványt: 

1.§ (2) bekezdésében 5 m3 helyett 2 m3 kerüljön: 7 igen szavazat 

2.§ (1) bekezdésében a Szociális és Egészségügyi Bizottság javaslata alapján a Képviselő-

testület határozattal dönt: 7 igen szavazat. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

11/2014.(XI.14.) sz. önkormányzati rendelete 

a szociális célú tűzifa juttatás szabályiról és az igénylés feltételeiről 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a Nefag Zrt-vel kell szerződést kötni, a kiszállí-

tás első része november 30-ig meg fog történni. A 70 m3 mennyiséget egyszerre nem tudja 

leszállítani az erdészet. A BM rendelet szerint február 15 kell kiosztani a rászorulóknak. A 
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szállítási költség benne marad a pályázati összegben, tehát 15 000 Ft+1000 Ft önrész. Arról is 

dönteni kell, hogy méteres darabokban vagy összevágva kerüljön a lakosság részére kiszállí-

tásra. A kiszállított fát az egészségház melletti területen kellene tárolni a kiosztásig. A lakos 

onnan tudná elvinni.  

 

Kovács György alpolgármester: Zárható helyen kellene tárolni,- egy telephelyre, udvarra - ha 

nem lehet egy nap kiosztani, ne tűnjön el belőle. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A tavasszal a közmunkások az utak mellett végeztek gyérítést, 

az abból származó fa az egészház mellett került lerakásra és nem vittek el belőle.  

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Nem lehet akkor kérni a fát, ha az igények felmérésre ke-

rültek és nem kellene tárolni. Az erdészetet meg kell kérni, hogy amikor az igények felmérés-

re kerülnek, akkor szállítsanak akkora mennyiséget, amit akkor el tudnak vinni.  Osztályfőnö-

köknek lehet javasolni, hogy szóljanak a rászorult szülőknek erről a lehetőségről.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A következő héten megjelenik a helyi újság, abban lesznek a 

kérelem lapok.  Két hét lenne a beadási határidő dec.10-ig. A decemberi ülésen dönthetne a 

testület a beadott kérelmekről. De lehet folyamatos is a kérelmek beadása. Az első körben a 

70 m3 nem kerülne kiosztás, tehát nem marad le az sem, aki csak december 10. után adja be 

kérelmét.  

 

Antal Erzsébet jegyző: A törvény megmondja, hogy ki élvez előnyt: aktívkorúak ellátásában 

részesülő, időskorúak ellátásában, lakásfenntartási támogatásban részesülők, halmozottan 

hátrányos gyerekeket nevelő család. 

 

Pulisch József képviselő: Ha jövő héten megjelenik az újság, akkor az elég, hiszen minden 

házhoz eljut, ha nem jelenik meg, akkor lehet kiküldeni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Hétfőn lehet mondani a szülőknek, hogy van ez a lehetőség. 

 

 

6.napirendi pont tárgyalása:Helyi adórendeletek módosítása     

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

 

A.) Kommunális adó 

 

Mocsáry Balázs polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy képviselői indítvány érkezett 

miszerint a kommunális adó mértékét 3 000 Ft-ról 5.000 Ft-ra kerüljön megemelésre. A ren-

delet módosításhoz elvégzett hatásvizsgálat szerint az adómérték emelésével a magánszemé-

lyek terhei éves szinten minimálisan nőnek. A többletbevételből finanszírozható lenne a tele-

pülés infrastruktúrájának javítása. 

 

Pulisch József képviselő: A pénzügyi és településfejlesztési bizottság megtárgyalta a kommu-

nális adó emelését és határozott, hogy nem támogatja az emelést. Maradjon az eddigi 3000 

Ft/év. 

 

Mocsáry Balázs polgármester a pénzügyi bizottság határozatát figyelembe véve az eredeti 

módosítást teszi szavazásra: 
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a kommunális adó mértéke 5 000 Ft legyen: 1 igen szavazat 6 nem szavazat 

 

A rendeletalkotás nem történt meg. 

 

 

B.) Iparűzési adó 

 

Pulisch József képviselő: A Pénzügyi és Ügyrendi bizottság megtárgyalta az iparűzési adó 

módosítását és azt javasolja a bizottság, hogy a konkrét a helyi adó törvényre szóló paragrafu-

sok kerüljenek be és így a jövőben nem kell a testületnek állandóan belenyúlni a rendeletbe, 

szövegezni, változás esetén a törvény kerül meghivatkozásra. Módosító javaslat: 3.§ „A helyi 

iparűzési adó alapját a helyi adókról szóló 1990 . évi C.tv. 39-39/B §. alapján kell meghatá-

rozni.” 

 

Mocsáry Balázs polgármester szavazásra teszi fel az elhangzott módosító indítvány: 7 igen 

szavazat. 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a másik módosító indítvány 3.§ első mondatá-

nak 2 része: a rendelet kihirdetését követő napon lép hatályba. 

 

Antal Erzsébet jegyző: Ha a 3.§ módosításra kerül, akkor 2.§ hatályát veszti. Az iparűzési 

adónál van a gazdasági, ill. üzleti év. A 3.§ módosítását nem támogatja, adóban év közbeni 

változtatás lenne, amit tilt jogszabály.  

 

Mocsáry Balázs polgármester szavazásra teszi fel a módosított rendeletet. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta az alábbi rendeletét: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

12/2014.(XI.14.) önkormányzati rendelete 

a helyi iparűzési adóról szóló13/2001.(XII.1.), 18/2002.(XII.17.), 16/20014.(XII.17.), 

16/2005.(XII.16.), és a 7/2012. (XI.30.) önkormányzati rendeltettel módosított 

6/1998.(XII.30.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

7. napirendi pont tárgyalása: A Községi Könyvtár és Közösségi Ház intézményvezetői pályá-

zatára beérkezett pályázat értékelése        

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A könyvtárunk vezetőjének megbízatása december 31-ével 

lejár, ezért az előző képviselő-testület pályázatot írt ki a Községi Könyvtár és Közösségi Ház 

vezetői állásának betöltésére. Az október 31-i beadási határidőig 1 db pályázat érkezett, mely 

kiküldésre került a képviselőknek. 
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Tóthné Rakusz Julianna Kulturális, Ifjúsági és Sport bizottság elnöke elmondja, hogy 1 db 

pályázat érkezett, amit a bizottság megtárgyalt. A pályázat a kiírásnak mind tartalmilag, mind 

formailag megfelel. Ismerve Damner Erzsébet – jelenlegi könyvtár vezető - szakmai tudását, 

színvonalas munkáját, a pályázatát a bizottság a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  

 

Kovács György alpolgármester: Gratulál a pályázati anyaghoz. Az egészet alátámasztja az 

intézményvezető lelkiismeretes munkája, tapasztalata. Jó egészséget kíván a további munká-

jához.  

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Az eddigi munkájához képest mi az, ami új? 

 

Damner Erzsébet könyvtárvezető: Köszöni az elismerő szavakat. A fő cél, hogy a kistelepülé-

sen a lakosság hozzáférjen az információhoz. Mindenki merjen bemenni és kimerítő informá-

ciót kapjon, közösségi étéket kapjon a fiatal.  Állandóan meg kell újulni, az új iránt nyitottnak 

kell lenni, mindenki érdekét szolgálja. Közösségi élet fejlesztése. Még jobb szolgáltatással 

kívánja Csévharaszt közösségét szolgálni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A Kjt alapján a 150/1992 Kormányrendelet alapján a jelenlegi 

intézményvezetői pótlékát - 150% - van lehetőség megemelni 200%-ra és egyéb pótlékot is 

meg lehet állapítani az „e”tanácsadói tevékenysége miatt. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Az „e” pótlékkal egyetért. A vezetői pótlék emelésével 

akkor ért egyet, ha az óvoda vezetőjének a vezetői pótlék is magasabb, mint 150%. Ne legyen 

különbség a két intézményvezető között. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 86/2014.(XI.13.) számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

Damner Erzsébet 2212 Csévharaszt, Arany J. u. 39. szám 

alatti lakos pályázatát elfogadja és megbízza 5 évre a 

Községi Könyvtár és Közösségi Ház intézményvezetői 

feladatainak ellátásával  2015. január 01-től 2019. dec-

ember 31-ig. 

Vezetői pótlékát a 150/1992. (XI.20.) Kormányrendelet 

3.sz. melléklete szerint a pótlékalap 200 %  határozza 

meg. 

 

Garantált illetményét és további pótlékát a Kjt. tv.  kere-

tein belül a polgármester állapítja meg. 

Megbízza a polgármestert, hogy a megbízási okmányo-

kat készítesse el, illetve a kincstári nyilvántartásba az in-

tézményvezetői megbízást jelentesse be.. 

 

Határidő: azonnal ill. 30 nap 

Fellelős:  képviselő-testület 

    polgármester 
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Mocsáry Balázs polgármester jó egészséget, sok energiát kíván a következő 5 év munkájához. 

 

Damner Erzsébet könyvtár vezető: Megköszöni a bizalmat. 

 

 

8. napirendi pont tárgyalása: A CSÉV-KA Kft és a HEV-HOR Bt közötti bérleti szerződés 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy az új képviselőknek, hogy az önkormányzat 

Kakucs község önkormányzatával közösen alapított egy 100%-ban önkormányzati tulajdonú 

Kft-t annak érdekében, hogy a szilárd hulladék begyűjtését, szállítását a korábbi évek gyakor-

latának megfelelően folytatni lehessen. A közszolgálattói engedély mellé meg kell szerezni a 

hulladékgazdálkodási engedélyt is. Ennek viszont feltétele, hogy az adott cég rendelkezzen a 

szükséges eszközökkel vagy bérelje azokat.  Bérleti szerződés kell a CSÉV-KA Kft és a 

HEVHOR Kft között, tehát a CSÉV-KA Kft. bérelné az eszközöket a HEVHOR Kft-től. Vi-

szont szerződéssel pedig megbízza a HEVHORT Kft-t a tényleges munka elvégzésére. 

 

Kovács György alpolgármester: A kft megalakítása előtt is az volt az elképezés, hogy az esz-

közök béreljük.  

 

Fodor Imre képviselő: Mennyi a bérleti díj? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A szerződésbe havi 100 e Ft kerül bele a szerződésbe a viszont 

szerződésnél tehát a CSÉV-KA Kft. megbízza a HEVHOR Kft-t a szállítással ez az összeg 

fog akkor is bekerülni. A szemét szállítás most is veszteséges. A Kft nem nyereség érdekelt, 

hanem nonprofit.  

 

Kovács György alpolgármester: Azaz érdeke a falunak, hogy minél alacsonyabban áron kerül-

jön elszállításra a hulladék.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az árba sajnos nem tud az önkormányzat beleszólni, de a cél, 

hogy lakosságot ne terheljük még külön plusz kiadással, ami meghatározott méretű kukák 

megvásárlását jelentené. Lehet, hogy úgy lesz a jogszabály, hogy x mennyiségű szemetet le-

het kirakni. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:   

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 87/2014.(XI.13.)számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 

CSÉV-KA Kft és a HEVHOR Kft között kötendő bérleti 

szerződést megtárgyalta. 

Felhatalmazza Mocsáry Balázs polgármestert, mint a 

CSÉV-KA Kft kuratóriumának tagját, hogy a bérleti 

szerződést aláírja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 
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9. napirendi pont tárgyalása: A Fehér Gyolcs Alapítvánnyal kötött feladat-ellátási megállapo-

dás felmondása   

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a Fehér Gyolcs Alapítvány megszűnt feladatit 

nem tudja ellátni. Akkor lehet mással szerződést kötni a feladat ellátására, ha az érvényben 

lévőt felmondjuk. A monori önkormányzat bele számolta a községet a feladat ellátásába. 

Megigényelte a normatívát a feladat ellátására, hogy amennyiben megkapja az engedélyt, 

kezdi a tevékenységét. A községben 3-4 fő, aki ténylegesen ellátásra szorul. Az átmeneti 

megoldás az lenne, hogy az őket ellátó személy alkalmi munkabér formájában kerülne kifize-

tésre az önkormányzat részéről. Monor sajnos a személy nem fogja tudni átvenni, mert szak-

képzettnek kell lenni. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: A munkanélküli nem iskolázná be és úgy felvennék őt 

közfoglalkoztatottként. Őt már ismerik és bizalommal vannak iránta az emberek. Nagyon lelki 

ismertesen végezte a munkáját.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Házi segítségnyújtást Monor veszi át és neki meg vannak az 

szakképzett emberei a feladat ellátására. Ha elvégzi a tanfolyamot és lesz üresedés lehet, hogy 

Monor felveszi.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 88/2014.(XI.13.)számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Fehér Gyolcs Alapítványnak (1035. Budapest, Laktanya 

u. 35.9 a 30/2012.(VI.28.) számú határozatában adott 

hozzájárulását 2014. november 13.-i hatállyal visszavon-

ja. 

 

Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a szükséges 

intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 jegyző 

 

 

 

11. napirendi pont tárgyalása: Karácsonyi díszkivilágítás 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Pulisch József képviselő: Ez hogy működik, milyen keretből, támogatás van rá?  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Ha a megrendelt kandeláber értéke meghaladja a 300 e Ft-ot, 

akkor nettó értéknek a felét megkapjuk támogatásként.  

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: A szerelési költség még hozzá adódik.  
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Mocsáry Balázs polgármester: A jövő évi költségvetést fogja terhelni 200 e Ft körüli szerelési 

költség. Véleménye szerint a Nyáregyházi és a Vasadi úton kellene folytatni a díszkivilágítást.  

 

Pulisch József képviselő: A község nem csak a Kossuth Lajos utcából áll. Legyen a Petőfi 

utca a következő. A helyieknek világítsuk ki a falut ne az átmenő forgalomnak. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A Kossuth Lajos úton ebben az évben az oszlopnak a másik 

felére fog kerülni a díszkivilágítás.  

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő javasolja, hogy több olcsóbb lámpákat vegyünk. A Nyár-

egyházi utat javasolja. 

 

Kovács György alpolgármester javasolja, hogy a méretben is igazodjanak az eddigi lámpa 

méretekhez. Annak nincs értelme, hogy több utcát megcsinálunk és ritkán kerülnek ki a lám-

pák. Adjunk az esztétikára is. Most kerüljön egy utca megvalósításra, de igényesen.  

 

Fodor Imre képviselő: Legyen két oszlop közötti a Nyáregyházi úton, ami az úttest feletti. 

 

A képviselők a katalógusból a 6421 L: Hókristályt választották a Petőfi útra, 10 db illetve 

minden 3. oszlopra kerüljön a buszfordulóig. 

 

 

12.napirendi pont tárgyalása: Nyugdíjasok karácsonyi utalványa    

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Nyugdíjasainkat közel 2 évtizede ajándékozzuk meg olyan 

karácsonyi utalvánnyal, amit a helyi üzletekben vásárolhatnak le. Értéke az utóbbi években 

3000 Ft. A pénz értékének csökkenése miatt szükséges lenne az emelés, de erre legkorábban a 

jövő év során kerüljön sor. A 300-nyi 62 éven felülieknek adandó utalvány értéke 900 e Ft 

körül lesz. Javasolja, hogy ezt a hagyományt ne szakítsák meg.  

 

Szép Hajnalka képviselő: Ne csak a nyugdíjasok kapjanak utalványt, hanem a rászoruló csa-

ládok. Ha egy családon belül 2 nyugdíjas van, csak az egyik kapjon utalványt. Legyen szét-

osztva ez az összeg a rászoruló családok között, mivel karácsonyi utalvány a sokgyerekesek-

nek is jól esne.  

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Ha azt mondjuk, hogy a 62 év feletti nyugdíjasok kapják, 

akkor nem, ott nincs kivétel. A rászoruló családok évente szoktak kapni csomagot és ebből is 

nagy sértődések szoktak lenni. 

 

Kaszaláné Bán Anikó képviselő: Lehet, hogy egy nyugdíjasnak több a nyugdíja, mint a rászo-

ruló családoknál az 1 főre eső jövedelem. 

 

Kovács György alpolgármester: Nem javasolja, hogy minden rászoruló kapjon, mert így is 

kicsi a keretösszeg, akkor elaprózódik ez az összeg. 

 

Antal Erzsébet jegyző: Itt nem vizsgál az önkormányzat rászorultságot, hanem egyetemlege-

sen azt mondta ki a testület, hogy a 62 évet betöltött személyek részesülnek karácsonyi utal-

ványban. 
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Pulisch József képviselő: Most maradjon ebben a formában, de jövőre újra kell szabályozni. A 

karácsony mindenkinek legyen karácsony. A szociális bizottság addigra teljesen feláll és új 

költségvetés lesz. 

 

Fodor Imre képviselő: Az óvodában és az iskolában meg lehet valamilyen formában oldani a 

karácsonyt. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Amíg az alapítvány működött az iskola és az óvoda is 

megoldotta a gyerekek megajándékozását. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 89 /2014.(XI.13.) számú határozata 

 Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-

 testülete a 62. éven felüli nyugdíjasok részére 3000 Ft/fő 

 összegben karácsonyi vásárlási utalványt biztosít. 

 

Megbízza a polgármestert, hogy a következő költségve-

tés módosításakor a fenti határozat átvezetéséről gondos-

kodjon. 

  

Határidő: 15 nap illetve értelemszerű 

 

Felelős: képviselő-testület 

                    polgármester 

 

 

 

13. napirendi pont tárgyalása: A képviselő-testület 2014- 2015. évi munkaterve  

Előadó:Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy az ez évi munkatervben még decemberre van 

tervezve ülés, de nagy valószínűséggel 2 hét múlva rendkívüli ülés megtartására kerül sor. Az 

egyik napirend a településszerkezeti terv, mivel az egyeztetések lezajlottak és kell egy határo-

zat, mely szerint javasolja a testület a tervnek az állami főépítésznek való megküldését. 

 

2015. évi munkaterv 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Januárban a közös hivatal költségvetéséhez össze kell ülni. 

Ezek a munkatervek iránymutatók, hogy mivel foglalkozik a képviselő-testület. Februárban 

települési állatorvos tájékoztatója. A rendeletek felülvizsgálata átkerül szeptemberre. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:  

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 90/2014.(XI.13.) számú határozata: 
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Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-

testülete megtárgyalta és kiegészítéssel elfogadta a 2014-

2015 évi munkatervét. 

 

Határidő: azonnal 

Felelő: képviselő-testülete 

 polgármester  

 

 

 

14 .napirendi pont tárgyalása: Egyebek 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A Petőfi utcai játszótér szerkezet állapota nem jó. Az egyik 

oszlop megerősítése most megtörténik, majd elbontásra kerül és a jövő évi költségvetésbe lesz 

tervezve egy játszótér a helyére. Az erdészet a saját útját kátyúzza és mivel a régi buszfordu-

lónál mindig megáll a víz azt is meglehet csinálni. Nettó 3000 Ft/m2 lenne, ha rendesen le 

lenne aszfaltozva. Most martaszfalttal borítanák be nettó 1500 Ft/m2 árért kb:240 e Ft lenne 

összesen, ez az összeg az ez évi költségvetésbe beleférne.  

 

Pulisch József képviselő: Azt meg kell csináltatni ott egy hatalmas gödör van. Ha egy na-

gyobb teherautó ott megfordul, mennyire szedi ki a martaszfaltot? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Kézi vibrációssal azt letömörítik.  

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Az iskolában még az önkormányzat csináltatta a csúszdát. 

Abból az egyik eltörött, nem tudják használni a gyerekek. A KLIKK nem fogja megcsináltat-

ni, de az önkormányzat megcsináltathatná, mivel csévi gyerekek játszanak ott.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: meg lesz nézve. 

 

Mocsáry Balázs polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy 2014. december 22-31 között 

igazgatási szünet lenne a hivatalba. December 22-én és 29-én délelőtt részleges ügyfélfoga-

dás, a többi napokon telefonos ügyelet lenne. 

 

A képviselők támogatják az igazgatási szünetet.   

 

Antal Erzsébet jegyző: December 4-én kerül sor a képviselők kötelező a Kormányhivatal által 

szervezett tovább képzésére. A pótnap december 11-én lesz. Jelezze, aki nem tud 4.-én menni. 

A külsős bizottsági tagoknak is kérni kell a köztartozásmentes adta bázisban való felvételét. 

Önkormányzati és állami adóhatóságnál lévő adótartozásra vonatkozik. Tehát akinek az ön-

kormányzat felé tartozása van, az rendezze, vagy kérjen részletfizetést.  

 

Pulisch József képviselő: Közútkezelőt meg kellene keresni, hogy információs táblát helyez-

zen ki a Wekerle telepnél, hogy jól látható legyen, hol kell lefordulni. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Fogorvossal történt megbeszélés? Foghúzás ügyében le-

hessen menni Monorra, Pest helyett. 
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Mocsáry Balázs polgármester: Fogorvos asszonnyal történt beszélgetés és elmondta, hogy 

történt az eset. Eddig is úgy volt és lesz is, ha sürgős foghúzásra van szüksége, akkor soron 

kívül, vagy két előjegyzés között ellátja. Ki van téve a váróban, hogy a foghúzás mikor in-

gyenes és mikor nem. A mindennapos nyitva tartást valószínű az OEP lakosság számhoz köti. 

Ha az OEP teljes körzetnek minősíti az jó, ha csak fél körzetnek minősíti, akkor nem fogja az 

OEP finanszírozni. Akkor az önkormányzatnak kellene. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Vagy Monoron vagy Csévharaszton legyen lehetőség 

mindennap foghúzásra.  12,45-re volt megbeszélve, hogy megy a foghúzásra és már nem volt 

a fogorvos asszony 12, 30-kor a rendelőben.  

 

Kovács György alpolgármester: A temető kamerarendszere elkészült. Ez mennyibe került, 

hány árajánlat volt, ki volt a kivitelező, milyen készülékek lettek felszerelve, milyen garanciá-

lis feltételek vannak, mekkora a felvételek tárolási kapacitása, ki jogosult megnézni a felvéte-

leket. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Volt már erről tájékoztatás, az igaz, hogy konkrét összeg nem 

hangzott. Előbb a biztonsági szabályzatot ki kell dolgozni és utána lehet azt mondani, hogy ki 

nézheti meg. A temető esetében gyakorlatilag most arról van szó, hogy valaki jelzi, hogy sé-

relmére baj történt, akkor kimegy valakivel és visszanézik a felvételeket. 1 GB a terjedelme, 

jövő héten már kiderül, hogy hány napra visszamenőleg lehet megnézni a felvételeket. A 

mozgás mennyiségétől is függ, hogy hány napra lehet visszanézni. 1 év garancia van rá. A 

következő ülésre pontosan megmondja, hogy mennyibe került és milyen eszközök kerültek 

beépítésre.   

 

Kovács György alpolgármester: Van e lehetőség a szabadnapos rendőr alkalmazására, hiszen 

lenne rá igény.  Ez azt jelentené, hogy a rendőr a szabadnapján a faluban szolgálatot teljesíte-

ne és azt az önkormányzatnak kellene finanszíroznia.  

 

Antal Erzsébet jegyző: Egyeztetés volt a Pilisi Rendőrőrs, polgárőrség, iskolaigazgató, óvoda-

vezetővel együtt. Ezen a megbeszélésen kérte, hogy állítsanak össze egy költségvetés terveze-

tet, hogy mennyibe kerülne ez az önkormányzatnak, és küldjék meg a szerződés tervezetet. 

 

Kovács György alpolgármester: Lenne rá igény a faluban és van olyan cég, aki erre hajlandó 

lenne támogatást nyújtani. A koszorú és virág értékesítésével kapcsolatban volt egy lakossági 

bejelentés mindenszentek idején. Mi történt ez ügyben? 

 

Antal Erzsébet jegyző: Egy konkrét helyre történt a bejelentés. Ez a tevékenység őstermelői 

igazolvánnyal is végezhető nem kell hozzá vállalkozói engedély. A kolléganő kiment ellen-

őrizni a helyszínre és mivel nem tudtak őstermelői igazolványt felmutatni, ezért a tevékenysé-

get azonnali hatállyal megszüntette.  

 

Kovács György alpolgármester: Facebook-on jelennek meg a testületi ülésekről vélemények, 

hozzászólások. Ezt a témát eddig nem volt divat ezen az oldalon megjelentetni. Ebből volt 

egy kellemet incidens. Pulisch képviselő úr feltette az említett oldalra, hogy zárt ülés megtar-

tását kérte az alpolgármester választásakor. A zárt ülést nem kérte, a polgármester úgy fogal-

mazott, hogy ha kéri a jelölt, akkor zárt ülést tud elrendelni. A lakosság részéről kapott nega-

tív megjegyzéseket, kritikát. Ez nem facebook téma. 
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Pulisch József képviselő: Valóban feltette a meghívót a lapra, de ott kijelentő módban van a 

zárt ülés lehetősége. Meghívta a falubelieket, mint képviselő az ülésre. Valótlan adatok nem 

voltak benne, csak meghívó volt feltéve, csak meg lett jegyezve, hogy zárt ülés is lehet az 

alpolgármester megválasztásakor. 

 

Antal Erzsébet jegyző: A meghívót a polgármester teszi közzé.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A megjegyzést a zárt ülésre vonatkozóan feltételes módnak 

szánta és úgy is érzékeli most is. Mielőtt feltenné valaki a meghívót, az gondolja át, hogy árt-

hat e vele valakinek.  

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Fodor Imre képviselővel volt egy incidense a választások 

előtt, mivel olyan információkat mondott a lakosoknak, iskoláról, vezetésről, ami nem volt 

valós. Együtt kell dolgozni a következő 5 évben, ezért ne hangozzon el olyan, ami nem valós, 

sértő. Álljon ki mindenki, azért amit mond. 

 

Kovács György alpolgármester: Amit a becsületével elért, azt ne tapossák sárba. 

 

Kaszaláné Bán Anikó képviselő: Visszatérve a fogorvosi témához megkérdezi, hogy a fog-

megtartó kezelések esetében miért kér pénzt a 18 év alatti gyerekektől. Ha ő a körzeti fogor-

vos, akkor ezt ingyen kellene elvégeznie. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Fogmegtartó kezelések a jogszabály szerint valóban ingyene-

sek.  Jövőre lesz egy testületi megbeszélés a doktornővel, amikor ezek a kérdések tisztázásra 

kerülnek. 

 

Kaszaláné Bán Anikó képviselő: A szabadnapos rendőr heti 2 nap lenne 96 e Ft/hónap, ebben 

minden költség benne van. Napi 6 órában lenne a községben.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Fodor Imre a Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság ülésén 

kérdezte, hogy van e lehetőség a dolgozóknak egy kis plusz juttatásra. Most a költségvetésnek 

sok lenne, hogy 50 e Ft jutalmat kapjanak. Olyan formában lehetne, hogy a ruhapénz keretet 

lehetne megemelni, hogy bruttó 50 e Ft. értékben tudjanak formaruhát vásárolni. Természete-

sen az önkormányzati hivatali dolgozók az ide tartozó közalkalmazottak és a munkatörvény-

könyvesek is. 

 

Antal Erzsébet jegyző: Nettó 50 e Ft utalvány esetében összesen 1900 e Ft lenne. Ruházat 

esetében előleg kerülne kiadásra és 30 napon belül kell elszámolni vele, ennek nincs járulék 

vonzata. Ajándék utalványt nettó értékben lehetne kérni. 

 

Pulisch József képviselő: A költségvetésben nincs erre keret, ha jól érti? Ha előleget adunk, 

akkor ezt a költségvetést terheli. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az intézmények dologi keretiben ez egy átcsoportosítást jelent, 

a költségvetés módosításával nem jár. Az utalvány után járulékot kell fizetni, ezzel ne terhel-

jük a költségvetést. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 
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Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 91/2014.(XI.13.) számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

az önkormányzati intézmények valamennyi dolgozójának 

50 e Ft külön juttatást állapít meg időarányosan 

munkaruházat vagy cafetéria jellegű ajándékutalvány 

formájába. 

 

Megbízza a polgármestert, hogy dologi átcsoportosítás 

átvezetésről gondoskodjon. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: képviselő-testület  

             polgármester 

 

 

 

Fodor Imre képviselő: A Gyöngyvirág utcába kellene még + 2 villanyoszlopra lámpa. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A jövő évi költségvetésbe tervezésre kerül. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Bank automata nagyon kellene a faluba. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: az OTP 2000 tranzakció fölött telepít automatát. A Takszöv. 

csak akkor, ha az önkormányzat a számláját átviszi oda.  

  

 

 

Mocsáry Balázs polgármester a nyílt ülést bezárja a továbbiakban zárt ülésként folytatódik. 

 

 

 

 

k.m.f. 

 

Mocsáry Balázs           Antal Erzsébet  

polgármester        jegyző 

 

Hitelesítők: 

 

 

Fodor Imre         Kovács György  

képviselő         alpolgármester 


